
„Ti, co šíří verzi o sebevražedném pokusu
Lučanského, lžou.” Speciální komise sdělila
šokující výsledky návštěvy věznice v Prešově
- CZ24 News | 3. února 2021

SLOVENSKO: Členové speciální komise vyšetřující okolnosti sebevraždy generála Milana
Lučanského dospěli k řadě závěrů. Marian Kotleba uvedl, že se v případě prvního incidentu
definitivně nejednalo o sebevražedný pokus. Denisa Saková přitom zdůraznila, že komise dosud
nemá přístup ke všem potřebným informacím, a proto je potřeba pokračovat ve vyšetřování.

Včerejší návštěva prešovské věznice, kde na konci prosince loňského roku měl policejní exprezident
Milan Lučanský spáchat sebevraždu, přinesla odpověď na řadu okolností, myslí si členka speciální
komise a členka Hlasu Denisa Saková. Dodává však, že celé vyšetřování má do konce daleko.

„Odpovědi vnesly větší světlo do některých okolností. Naopak některé si trochu
odporovaly, a proto jsme si od pana ředitele ústavu vyžádali další věci, které chceme mít
jako podklad. Dohodli jsme se, že si je nejprve nastudujeme v Bratislavě a následně se
rozhodne, či opětovně přijedeme do prešovské věznice a budeme se ptát dále,”
informovala Saková.

Slovenská politička si přitom postěžovala, že speciální komise nemá plný přístup k potřebným
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informacím, jako jsou například lékařské záznamy, stejně tak členové komise nemohou navštívit
nemocnici v Ružomberoku, ani si promluvit s lékaři, kteří ošetřovali Milana Lučanského.

Poněkud odlišný pohled na výsledky návštěvy prešovské věznice měli někteří další členové komise.
Člen OĽANO Juraj Krúpa poznamenal, že s odpověďmi zaměstnanců věznice je zcela spokojený,
podle něj jsou v naprostém souladu s materiály, které komise již má k dispozici. Obdobný názor
vyslovil i další člen komise poslanec Milan Laurenčík (za SaS), který podle jeho slov dostal odpovědi
na všechny otázky. Slovenský politik se přitom přiznal, že se potřebuje poradit s příslušnými
odborníky, aby mohl ověřit důvěryhodnost získaných svědectví.

Lučanský neměl sebevražedné sklony
Slovenský poslanec Marian Kotleba, který je členem speciální komise zřízené za účelem vyšetření
okolností smrti Lučanského, na svém facebookovém profilu sdělil své úvahy ohledně výsledků
návštěvy prešovské věznice. Podle jeho slov je nyní zcela jasné, že první incident na začátku prosince
neměl nic společného s pokusem o sebevraždu.

„Dnes se definitivně potvrdilo, že první událost z 9. 12. nebyla pokusem o sebevraždu. Ti,
kteří verzi o takovém pokusu šířili a šiří, prostě lžou,” prohlásil slovenský politik.

Dále Kotleba podotkl, že rozhovor s personálem věznice nepotvrzuje vůbec žádné sebevražedné
sklony generála Lučanského. Vyjádřil rovněž i svou nespokojenost s tím, že vyšetřovatelé dosud
nevyslechli zdravotní personál prešovské věznice a neprostudovali zdravotní dokumentaci generála.
Kotleba, stejně jako další členové komise, nevyloučil, že by se ještě museli do prešovské věznice
znovu vrátit, podle něj stále nemají odpověď na mnohé dotazy.


